
DAMJAN FRAS V ALBERTVILLU
Pet dni pred odhodom na olimpijske

igre smo se pogovaijali s trenutno naj-
bolj obetavnim mladim smučarskim
skakalcem Damjanom Krasom.

Pogumnega mladeniča smo v NSK
že predstavili, odhod na olimpiado pa
je raziog vec, da nanj znova opozo-
rimo. Damjan je eden izraed petih ska-
kalcev, ki so odpotovali v AlbeitvUle.

Preden se z Damjanom podamo
v prihodnost na olimpijske igre, ome-
nimo ie njegove zadnje največje
uspehe. Na tekmi za svetovni pokal
v Saporu si je priskočit 18. mesto, sam
pa pravi, da je bilo najtežje prislužiti
tretje mesto na svetovnera mladinskem
prvenstvu v Reit in Winklu.

Za Damjana pravijo, da je zadržan.
Vendar pa na vprašanje, ali je to pri
skakalnem športu pozitivna ali nega-
tivna lastnost, odgovaija: Ko si na za-
letišču, pozabiš na zadržanost. Če ho-
češ res dobro skočiti, moraS tvegati.

V tveganju pa ni zadržanosti. In če
imaš še malo sreče, potem dosežeš ti-
sto, kar hočeš.

In napovedi za olimpiado? O mestih
ne želim govoriti. Rad bi le, da bi
Čimbolje zastopal slovenske barve. Mi-
slim. da imamo ekipno kar dobre mož-
nosti. pa tudi Gostiša in Petek lahko
skočita zelo dobro.

Največja težava prav gotovo priliska
na reprezentanco skakalcev. Največ
pričakujemo od njih. Je to velika obre-
menitev, se že pojavlja strah. trema?
»Treme trenutno še ne čutim, ne vem
pa. kako bo v Fanciji, oziroma tik pied
tekmo.

Damjan za tekme v Planici konec
marca že napoveduje V-slog. V repre-
zentanci smučarskih skakalcev je
Damjan najmlajši član. Ob vrnitvi iz
Albertvilla bo praznoval devetnajsti
rajstni dan. Naj mu torej zaželimo še
veliko uspehov, poguma in sreče.
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